
   
 
 
 

Protokoll från styrelsemöte 2015-05-27 

 
Närvarande: Bengt Bengtsson, Michael Dahlman, Kurt Hagenrud, Ronny 
Hammar, Charlotte Lindström, Kenth Ljungberg, David Mårtensson, Sven 
Sassersson, Peter Åberg 
Adjungerad: Lars Collvin, Länsstyrelsen 
 
 

1. Kurt förklarar mötet öppnat. 
2. Dagordningen godkänns.  
3. Kenth Ljungberg utses till sekreterare. 
4. Diskussion av vattenrådets fortsatta verksamhet; Förslag till 

Arbetsplan för år 2015. 
Frågor som diskuterades: 
Recipientkontroll i allmänhet, uppföljning av B-anläggningar (i 
Tommarpsåns vattensystem), ”diffusa källor”, inventera punktkällor 
utanför de kommunala reningsverken, avvägningen mellan att ”leta 
och mäta” eller genomföra konkreta åtgärder, problem med 
stigande fosforhalter, leta fosfor-källor, största miljönyttan i 
förhållande till kostnader?, rådets skyldighet att informera  
förbättra hemsidan 
Diskussionerna sammanfattade i nedanstående två uppdrag. 
Uppdrag 1: Michael Dahlman och Lars Collvin arbetar fram ett 
Förslag till genomförande av arbetsplan 2015 inklusive beräknad 
tidsåtgång för genomförande samt om möjligt kostnadsberäkning 
och förslag på resurspersoner. 
Uppdrag 2: Charlotte Lindström och Bengt Bengtsson gör en 
förteckning över ett 10-tal platser i Tommarpsån, där åtgärder 
lämpligen kan sättas in. 
Uppdragen redovisas i god tid för att kunna gå med kallelsen ut till 
nästa styrelsemöte. 

5. Övrigt: Styrelsen ställer sig positiva till ett fortsatt samarbete med 
Vattenrådet för Nybroån. 

6. Nästa möte bestäms till torsdagen den 27 augusti 2015, kl. 09:00. 
Plats: Tomelilla. (Tidpunkter för fortsatta styrelsemöten bestäms vid 
detta möte). 

 
 
 

/ Kenth Ljungberg 


